
ZÁPIS
z valné hromady vedoucích oddílů stolního tenisu regionu Kladno, která se konala dne  

31. 8. 2023 od 18:00 v zasedací místnosti na stadionu SK Kladno.

Přítomni:  Ondřej Švejda (TJ Sokol Unhošť + VV), Pavel Vyšín (TTC Čechie Velká Dobrá), Marek Teiml 

(TJ Sokol Dříň + VV), František Sojka (SK Družec), Roman Javůrek (TJ Sokol Zvoleněves),

Zdeněk Čižinský(DTJ Sparta Kladno + TSM Kladno), Tomáš Pachman (TTC Kladno + VV),

Petr Novák (TTC Kladno + VV), Daniel Stolz (Sokol Buštěhrad)

Omluveni: Miroslav Špalek (TTC Kladno + VV)

Nepřítomni zástupci oddílů: STC Slaný, TTC Jemníky, TJ Viktorie Černuc, TJ Sokol Stochov - Honice

Tomáš Pachman, předseda RSST Kladno

 Přivítal všechny přítomné a seznámil přítomné se změnami v ČAST a aktuálním stavu v STSST.

 Připomněl, že oddíly mohou čerpat příspěvky z programů pro mládež od STSST a regionální

svaz příspěvky na pořádání kempů od STSST a na výdaje spojené s činností svazu od ČAST.

 Připomněl, že je velmi důležité psát správné variabilní symboly při všech platbách na účet

ČUS!

 V zastoupení za Miroslava Špalka (ekonomický úsek) představil hospodaření RSST Kladno za

uplynulých 12 měsíců. Stav účtu RSST Kladno k 28.8.2023 je 178 235,92Kč.

o Vzhledem k předloženým nízkým výdajům za posledních 12 měsíců bude provedena

kontrola plateb všech plánovaných a schválených akcí (Miroslav Špalek). Přítomni byli

seznámeni s tím, že bude ještě proplaceno cca 20 000,-Kč na dotace za mládež (do

listopadu 2023).

Ondřej Švejda, STK RSST Kladno

 Shrnul sezónu 2022/2023, která proběhla nově ve STISu a bez větších obtíží.

 Nabídl vedení jedné soutěže od sezóny 2024/2025 (případně i dříve), čímž by se zvýšil počet

členů v STK a byla by zařízena zastupitelnost.

 Přestavil změny pro sezónu 2023/2024, přičemž zdůraznil především tyto změny:

o Začátek utkání mezi 17:30 – 19:00.

o Povinnost mít schválenou hernu.

o Zvýšení důležitosti celkového počtu vyhraných zápasů před vzájemnými zápasy při

shodném počtu bodů v konečné tabulce.

o Nutnost hráčů základu družstev odehrát alespoň 10 dvouher do 31. 12. 2023.

o Povinnost psát online zápis, a to skutečně online, průběžně, nikoliv jen zpětně.

o Možnost druhého střídání kdykoliv během zápasu (bod 2.9).

o Tvorba žebříčku.

 Upozornil, aby vedoucí družstev kontrolovali, jaký výsledek podepisují a po podepsání již do

online zápisu nezasahovali.

 Sdělil, že od sezóny 2024/2025 se počítá se třemi třídami o 10 družstvech v jedné třídě.

Ondřej Švejda navrhl vymáhat pokutu ve výši 100,-Kč v případě, že zápis o utkání nebude napsán

online. Po diskusi, na návrh Zdeňka Čižinského bylo odhlasováno, že:

v případě  nemožnosti  vést  online  zápis  z důvodu  technické  poruchy,  musí  zástupce  domácích

okamžitě (v průběhu zápasu, kdy došlo k poruše), prokazatelně telefonicky informovat kteréhokoli

člena VV (který se neúčastní utkání) o tom, že nebude průběh utkání zaznamenán online ale ve formě



psaného zápisu.  Tato  výjimka  bude  povolena  pro  každé  družstvo  max.  2  krát  za  sezónu.  Pokud

nebudou výše uvedené podmínky splněny, bude po pořádající  družstvu vymáhána pokuta ve výši

100,- Kč.

Na základě odhlasované změny bude aktualizován předpis soutěží.

Přítomní byli informováni, že mohou být členy VV prováděny kontroly utkání.

Hlasování

Všichni přítomni hlasovali jednomyslně pro všechny návrhy, kterými byly schváleny:

 Příspěvky  2 500,-Kč  na  mládežnické  turnaje  RBTM  i  turnaje  dospělých,  kterých  se  bude

účastnit alespoň 10 hráčů ze 2 oddílů a které budou předem nahlášeny VV. 

 Příspěvek 2 500,-Kč na regionální přebory jednotlivců i mládeže + 5 000,-Kč na odměny/ceny

na  přebory  dospělých.  (Pořadatel  a  termín  bude  určen  do  konce  září  –  dva  zájemci  

TTC Kladno a TJ Sokol Unhošť).

 Příspěvek 5 000,-Kč Ondřeji Švejdovi na náklady spojenými se soutěžemi v sezóně 2022/2023.

 20 000,-Kč  jako  dotace  pro  mládež,  přičemž  podmínkou  pro  proplacení  bude  účast  na

regionálních přeborech. Bylo odhlasováno, že bude vypracována nová směrnice na mládež 

a úsek mládeže bude mít na starosti Petr Novák, člen VV.

 Byl  schválen nový člen výkonného výboru,  kterým se na návrh Ondřej  Švejdy stal  Marek

Teiml, TJ Sokol Dříň. 

o Aktuální   složení   výkonného   výboru   nyní   je: Tomáš  Pachman  (předseda,  vedení

svazu),  Miroslav  Špalek  (hospodář),  Petr  Novák  (mládež),  Ondřej  Švejda  

(STK = soutěže, přestupy, registrace), Marek Teiml (člen)

V      další diskusi:   

 Ondřej Švejda připomněl, že na dotacích na mládež byly vyplaceny velké peníze bez efektu pro

region  a  navrhl  je  do  budoucna  raději  investovat  do  propagace  stolního  tenisu  v  regionu

všeobecně. Přítomnými bylo sděleno, že se pravidelně mimo soutěže hraje např. ve Švermově,

Zlonicích nebo Kačici a nepravidelně v dalších obcích (Kyšice, Hřebeč,...).

 Ondřej Švejda navrhl přijmout další členy VV tak, aby oddíl TTC Kladno neměl většinu ve VV.  

Po  sdělení  Tomáše  Pachmana,  že  členové  VV  nemohou  hlasovat  v případě  projednávání

sporných věcí týkajících se oddílů, které zastupují (princip podjatosti), nebyl tento návrh přijat.

VV bude mít nadále 5 členů. 

 Proběhla debata o tom, za jakých podmínek budou v průběhu sezóny zařazováni na žebříček

nezařazení  hráči.  Věc bude ponechána v kompetenci STK, a to tak aby byl odehrán dostatek

dvouher a dala se objektivně posoudit výkonost hráče (nestačí samé výhry, prohry atp.). Tomáš

Pachman navrhnul přijmout pro příště systém z krajských soutěží.

 Ondřej Švejda připomněl, že je možnost si zvýšit počet utkání např. Českým pohárem, přebory 

a turnaji.

 Zdeněk  Čižinský  upozornil,  že  okresní  soutěže  by  neměly  být  tak  přísně  posuzovány  

a pokutovány jako soutěže krajské.

 Bylo konstatováno, že stránky okresu má nadále na starosti Petr Sokolovský a je s ním potřeba

zahájit debatu, zda je nadále ochoten je spravovat, případně jak dlouho.

 Nikdo další se na výzvu předsedy svazu nepřihlásil s návrhy nebo připomínkami k STK nebo VV.

Konec valné hromady cca v 19:30.

Zapsal: Ondřej Švejda




